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Συνεργασία διάρκαας μιας ώρας είχε σήμερα το μεσημέρι με τον Πρόεδρο της 
Δημοκρατίας Κωστη Στεφανόττουλο ο Πρωθυπουργός Κώστας Σημίτης. Μετά τη 
συνάντησή τους, ο Πρωθυπουργός, εξερχόμενος του Προεδρικού Μεγάρου, δή
λωσε τα εξής: 1

«Με τον Πρόεδρο της Δημοκρατίας κ. Στεφανόπουλο είχαμε, όπως πάντα, μια ιδιαίτερα 
φιλική συζήτηση. Μιλήσαμε για τα θέματα εξωτερικής πολιτικής, τη Σύνοδο της Κολωνί
ας, τον πόλεμο στη Γιουγκοσλαβία και την προσπάθεια ειρήνευσης. Είχα μια συνομιλία 
με τον κ. Σρέντερ, το Γερμανό Καγκελάριο, και τον Ιταλό Πρωθυπουργό κ. Ντ' Αλέμα. 
Τους τόνισα την άποψή μας, ότι θα πρέπει να προχωρήσει η ειρήνη, όσο το δυνατόν 
ταχύτερα. Οτι δεν πρέπει να σταθούμε σε διαδικαστικά θέματα ή σε δευτερεύοντα ση
μεία. Το κεντρικό ζητούμενο είναι να υπάρξει ειρήνευση αμέσως. Διέκρινα από τις συζη
τήσεις αυτές και τη δική τους θέληση να προχωρήσει η διαδικασία, να υπάρξει σύντομα 
κατάληξη. Και γΓ αυτό πιστεύω ότι μέσα στις επόμενες ημέρες θα βρεθεί μία απάντηση 
σε όλα τα ανοιχτά θέματα. Μπορεί να λήξει το θέμα και στη διάρκεια της εβδομάδας. Θα 
είναι κάτι ιδιαίτερα θετικό. Εμείς θα συμβάλλουμε στο να εφαρμοστεί η όποια συμφωνία, 
γιατί θέλουμε να επικρατήσει στα Βαλκάνια ειρήνη, συνεργασία και τα Βαλκάνια να γί
νουν ένας χώρος ανάπτυξης, να ξεπεραστούν πια αυτές οι αντιπαλότητες, οι οποίες 
παρεμποδίζουν όλες, ανεξαίρετα, τις χώρες να ακολουθήσουν μια πορεία προόδου».

ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, το γεγονός ότι ο πόλεμος και η διαδικασία βρίσκο
νται ακόμα σε μία φάση εκκρεμότητας, πόσο πιστεύετε ότι θα επηρεάσει τις Ευρωεκλο
γές; Γιατί γίνεται μεγάλη συζήτηση, όχι μόνο εδώ αλλά και στην Ευρώπη.

ΠΡΩΘΥΠΟΥΡΓΟΣ: Σας απάντησα ότι ελπίζω πως μέσα στις επόμενες ημέρες θα υ
πάρχει λύση.


